
Ringerike kommune ved reguleringsavdelingen

HØRINGSUTTALELSE FOR 421 lOYDS MARKED

Ser i Ringerikes Blad der to politikere blir intervjuet at de ikke tar hensyn til hva innbyggerne 
skriver på Facebook og i Ringerikes Blad, Det er dette utsagnet som får meg til å skrive dette 
innlegget. Hvor  og hvordan skal vi gjøre det neste gang vi føler oss overrumplet i en sak, hvis ikke 
våre meninger blir hensyntatt gjennom å ta det opp i media ?

Ett høyhus på 14 etasjer plassert i/ved fossen blir for ruvende. Det hjelper ikke å bevare pipetårnet 
når det blir overskygget av høyhuset, Høyhuset vil ødelegge hele strøkets identitet, Det vil også 
skyggelegge store deler av omliggende bebyggelse. Det er planlagt sti elvelangs der innbyggern må 
avgi grunn til dette, Da må utbygger også avgi grunn foran høyhuset ved fossen, slik at det blir 
mulig å gå langs fossen.

Man kan ikke vente at vanlige innbyggere skal sette seg inn i slike saker fra begynnelsen av. Og en 
annen sak er den, at hvem kunne tenke seg at det skal gis tillatelse til å bygge et slik monsterbygg 
ved Hønefossen. Slik jeg ser det har utbygger helt fra starten av kommet med fine, fargerike 
brosjyrer over planen og de fleste politikerne har «latt seg kjøpe» med en gang. Bygget bør 
plasseres i utkanten av Hønefoss, f.eks. Ved Jerbanestasjonen.
Det er tragisk at vi vanlige innbyggere skal bo ved et slik monsterbygg. For utbygger er det selvsagt
mest mulig profitt som teller. Hadde det ikke vært det så hadde det sikkert vært vilje til å vurdere å 
bygge lavere .

Det bør ikke bygges høyhus og hele området Øya / Tippen/ Loyds / Høyhuset må sees under ett.
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